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Co se děje v obci?  
Vážení občané, v í tejte u  Malš ického 

zpravodaje v novém roce 2025, ve kterém opět 
najdete nejen pozvání na  mnoho kulturních, 
sportovních a  společenských akcí, výletů, ale 
také informace o tom, co se děje v obci. 

  Nový rok jsme večer po dvou letech opět 
zahájili krásným ohňostrojem. To, že byl krásný 
potvrzují děkovné a pochvalné zprávy ze širokého 
okolí. V  teple Galerie Františka Peterky se  také 
odehrála milá výstava obrazů Františka Peterky, 
kterou vedl galerista pan Alois Sassmann, obrazy 
zapůjčila dcera, paní Eva Hrušková. Další zajímavé 
přednášky v  Galerii pro vás připravila knihovnice 
paní Dana Křížovská.  Velmi hezkou venkovní akci 
připravuje mateřská škola v čele s vedoucí učitelkou 
paní Alenou Šimákovou, již tradiční Masopustní 
průvod. Pozvánky najdete níže, včetně výletu, který 
pro vás připravuje paní Slávka Kadlecová s  paní 
Marií Caisovou. V restauraci U Michala se pravidelně 
zpívá a  hraje. Zajímavé akce opět připravuje KPŠ 
pod vedením Lucie Váchové, a  to jak v  kulturním 

domě, v Galerii, tak i venkovní akce pro děti. Většinu 
akcí hudebně doprovází místní skupina JEN TAK 
pod vedením paní Marie Pánové.  Děkujeme vám.     

Poprvé jsme u  nás v  Malš icích př ivítali 
Krampusáky. Bylo těžké odhadnout, zda vás toto 
představení zaujme, ale podařilo se. Krampusáků 
se  nebáli dospělí, a  nakonec ani děti, rozesmáté 
obličeje uvidíte na snímcích níže ve zpravodaji. 

Rozvoj v  městysu bude probíhat stejně jako 
v loňském roce i po stránce stavební.  

Koncem roku proběhla instalace nového 
bezdrátového rozhlasu a  LED osvětlení nejen 
v  Malšicích ale i  v našich místních částech. LED 
osvětlení se stále ještě dolaďuje v Maršově. Není to 
chyba firmy, z  důvodu vypadávání svítidel byly již 
vyměněny jističe, nyní pracovníci firmy hledají 
závadu na trase v kabeláži. 

Začátkem ledna bylo dokončeno nové dopravní 
značení. Dávejte prosím pozor, v některých částech 
obcí je změna v dopravním značení a může se stát, 
že jezdíte dosud podle zvyklosti. Určitě jste 
zaznamenali na  mnoha místech nové dopravní 
značení, a  to červené sloupky. Ty označují účelovou 
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komunikaci. Upozorňují řidiče na  to, že vyjíždí 
z účelové komunikace, a tudíž má dát přednost. 

V  tomto roce bude dostavěna hala pro naše 
hasiče včetně vybavení v  celkové ceně cca 
12.000.000 korun. Řešíme drobné problémy 
běžného charakteru, tak jako na  každé stavbě.  S 
žádnými zásadními chybami se stavba nepotýká. 
Vnitřní uspořádání haly se řeší ve spolupráci s našimi 
hasiči. Pan Ing. Petr Hojsák, ředitel ÚO Tábor, mi 
potvrdil, že žádná jiná obec v  jihočeském kraji 
nestaví hasičům halu v  této ceně a  uvedl, že 
se  nebojí říct, že je to až nadstandartní a pochválil 
nás. Městys k  této stavbě přistoupil i  bez dotace, 
protože možnost získat dotaci na hasičskou zbrojnici 
by byla možná podle pravidel až někdy za deset let 
a  naši hasiči, zejména zásahoví, již prostory 
odpovídající dnešní době opravdu potřebovali. Také 
se  nám podařilo získat dotaci na  nový dopravní 
automobil pro zásahovou jednotku hasičů. Právě si 
automobil vybírají, a  plní všechny potřebné kroky, 
než bude vypsáno výběrové řízení. 

Tento rok bude hlavně ve  znamení stavby dvou 
chodníků, které v  Malšicích chybí. Nyní probíhá 
výběrové řízení na chodník v Nádražní ulici, a hned 
po  drobné úpravě projektu se  bude vypisovat 
výběrové řízení i na chodník v ulici Lomská, na který 
jsme též dostali dotaci. 

Intenzivně se  pracuje i  na  stavebním povolení 
„Stavební úpravy domu čp. 75 v Malšicích. 

Pokud půjde vše podle plánu, se  stavbou by 
se mohlo začít v říjnu 2025. 

Z drobnějších staveb právě probíhá odbagrování 
rybníčku za  obcí Všechlapy a  čekáme na  potvrzení 
dotace na odbahnění rybníku v Dobřejicích. 

Vysoutěženo je již i dětské hřiště u mateřské školy, 
na něž jsme dostali dar od ČEZu ve výši cca 500.000 
korun. Vysoutěžená stavba herních prvků a  herní 
plochy začne, jakmile to dovolí počasí.     

Co se ještě děje v obci 
Tak jako každý rok i  letošní, zahajujeme 

inventurami veškerého majetku obce, včetně 
lesů. Inventura v lesích městyse proběhla v lednu 
a bude zveřejněna na stránkách městyse.  

 V loňském roce bylo při jarní a podzimní výsadbě 
vysázeno 52  275  ks sazenic, jimiž bylo osázeno 
přibližně 7,1  ha lesní půdy. Dřevinná skladba je 
pestrá, sázeli jsme dub, buk, borovici, modřín, olši 
i  smrk.  V průběhu roku mezi výsadbami probíhaly 
pěstební práce v  podobě ožinování a  na  podzim 
mazání stromků proti okusu zvěří. V  zimním období 
probíhaly v  lesích mladších 40  let výchovné zásahy, 
tzv. prořezávky. V  těžební činnosti byla plánovaná 
těžba v  minimálním rozsahu, protože jsme se  dále 
po  dokončení oprav lesních cest věnovali těžbě 
převážně starých kůrovcových souší. S  tím souvisí 
i  finanční zisk, který je oproti předchozím rokům 
menší (staré dřevo se  prodává za  menší hodnotu). 
Zá ro v eň děku j e m e m y s l i v e c kým s p o l kům 
za zintenzivnění lovu zvěře, která působí na mladých 
lesních kulturách velké škody.   

Zpravodaj bude i v tomto roce vycházet 6x. 
Uzávěrka a vydání zpravodaje je zveřejněno na 
stránkách městyse. 

Hezké dny                                                                                                                                                
Miloslava Šebková 
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Z Á P I S  Z 17. ZASEDÁNÍ 
zastupitelstva městyse Malšice 

konaného dne 06. 12. 2024 

1/ Jednání zastupitelstva Městyse Malšice zahájila 
starostka Miloslava Šebková v 16.30  hodin 
a  konstatovala, že je přítomno 11 zastupitelů, 
zasedání zastupitelstva je tak usnášení schopné, 
schvalovací kvórum činí 6 hlasů. 

Za ověřovatele zápisu navrhla pana Milana Miňhu 
a  pana Martina Nováka, zapisovatelkou jmenovala 
paní Ladu Kupkovou. Všemi hlasy schváleno. Dále 
konstatovala, že zápis z minulého zasedání byl řádně 
vyvěšen na  úřední desce, nebyly vzneseny žádné 
připomínky a byl tudíž schválen. 

Starostka promítla program zasedání tak, jak byl 
zveřejněn na  úřední desce, zastupitelé takto 
navržený program všemi hlasy schválili. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
navržený program, tak jak byl zveřejněn 
na úřední desce. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 1/17Z/2024 bylo schváleno. 

2/ V  tomto bodě předložila starostka Návrh 
provozního rozpočtu na  rok 2025 a  Návrh výhledu 
rozpočtu na  roky 2026 a 2027 Základní školy 
a  Mateřské školy Malšice. Návrh výhledu na  roky 
2026 a 2027 je pouze na  vědomí. Ke  schválení je 

Návrh provozního rozpočtu na  rok 2025, který je 
součástí Návrhu rozpočtu městyse Malšice. Výdaje 
v návrhu rozpočtu ZŠ a MŠ Malšice jsou navýšené 
oproti loňskému roku o 350  000  Kč. Starostka 
navrhla návrh rozpočtu schválit. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
Návrh provozního rozpočtu ZŠ a  MŠ Malšice 
pro rok 2025 navýšený o 350.000Kč oproti 
loňskému roku. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 2/17Z/2024 bylo schváleno. 

3/ V  tomto bodě předložila starostka návrh 
rozpočtu městyse Malšice pro rok 2025, který byl 
projednán finančním výborem dne 30.10.2024. 
Zveřejněn byl na  úřední desce 18.11.2024. 
Zároveň upozornila na  nové jednodušší členění 
rozpočtu tak, aby nemusela být schvalována 
neustále rozpočtová opatření. Účetní Lada 
Kupková seznámi la zastupi te le s  novým 
schématem schvalovaného rozpoč tu a  s 
jednotlivými závaznými ukazateli. Vysvětlila 
jednotlivé položky a  důvodovou zprávu, která je 
přílohou k  návrhu rozpočtu. Rozpočet je navržen 
jako schodkový s  celkovými příjmy ve  výši 
68  445  000  Kč, s  výdaji ve  výši 81  980  000  Kč 
a  náklady na  financování ve  výši 13  534  000  Kč, 
vzniklý schodek bude hrazen z přebytků minulých 
let. Zastupitelé po diskusi, která se  týkala zejména 
nového členění rozpočtu, návrh rozpočtu pro rok 
2025  schválili. Dále byl ke  schválení předložen 
Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-2027. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
rozpočet na  rok 2025, tak jak byl předložen 
v  č lenění závazných ukazatelů . Jedná 
se  o  schodkový rozpočet, kdy schodek bude 
hrazen z přebytků minulých let. Výdaje ve výši 
81 980 000 Kč, příjmy ve výši 68 446 000 Kč, 
financování ve  výši 13  534  000  Kč. Dále 
zastupitelé schvalují Střednědobý výhled 

STATISTIKA - EVIDENCE OBYVATEL za rok 2024  
Narození: 11 
Úmrtí: 11 
Nově přihlášení k trvalému pobytu: 40 
Počet obyvatel celkem: 1837 
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rozpočtu na roky 2025-2027. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 3/17Z/2024 bylo schváleno. 

4/  Starostka předložila ke schválení Plán inventur 
Mě s t y s e M a l š i c e n a  ro k 2 0 2 4 a  s l o že n í 
inventarizačních komisí pro inventarizaci na  rok 
2024. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje Plán 
inventur na  rok 2024 a  složení inventarizačních 
komisí na rok 2024. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 4/17Z/2024 bylo schváleno. 

5/ Další bod jednání přednesl místostarosta Pavel 
Kašpar. Jedná se o stanovení výše poplatku za svoz 
a likvidaci odpadů na občana pro rok 2025. Bohužel 
náklady na  činnost v  odpadovém hospodářství 
každoročně rostou, v  posledních 2  letech cca o 
400 000 Kč za kalendářní rok (navýšení je způsobeno 
zejména vyššími náklady na  svoz separovaného 
odpadu, odvoz odpadu ze  SD, odvoz popelnic, 
uložení odpadu na  skládce). Z  toho vyplývá vyšší 
částka na  náklady na 1 poplatníka – z  loňských 
1331  Kč se  navýšila na 1514  Kč. Do  této částky 
nejsou samozřejmě započítány náklady vynaložené v 
. 2023 na  rozš íření zpevněných ploch SD 
(722  806  Kč), protože se  jedná o  dlouhodobou 
investici. Seznámil zastupitele s  vývojem nákladů 
a poplatků v uplynulých 3  letech. Navrhl 2 varianty 
výše poplatku: za  prvé zvýšit poplatek o 10  Kč 
za  měsíc na  jednoho poplatníka, částka by pak 
vycházela na 720  Kč na  rok a  městys by odvoz 
dotoval částkou 794 Kč ročně na poplatníka (což je 
i přes navýšení poplatku na rok a poplatníka o 63 Kč 
více) anebo ponechání poplatku v  současné výši 
600 Kč ročně na poplatníka, kdy by městys dotoval 
odvoz částkou 914 Kč ročně na poplatníka. Současně 
je potřeba schválit i  novou Obecně závaznou 
vyhlášku o místních poplatcích pro rok 2025. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
Obecně závaznou vyhlášku o  místním poplatku 
za  obecní systém odpadového hospodářství 
a zvýšení poplatku na rok 2025 na částku 720 Kč 
na poplatníka. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 5/17Z/2024 bylo schváleno. 

6/ Na úřadě městyse Malšice se uskutečnilo dne 
27.11.2024 výběrové řízení na akci Herní plocha pro 
dětské hřiště MŠ Malšice. Osloveny byly tyto firmy: 
Enuma Elis s.r.o., 4soft s.r.o., 3D  PROGRAM s.r.o. 
a  firma TEWIKO system s.r.o. Nabídku zaslala firma 
4soft s.r.o. s  nabídkovou cenou 1  037  333  Kč bez 

DPH a  firma Enuma Elis s.r.o. s  nabídkovou cenou 
1 094 188,50 Kč bez DPH. Hodnotící komise vybrala 
jako vítěze firmu 4soft s.r.o. s  nejnižší nabídkovou 
cenou 1 037 333 Kč bez DPH. Starostka informovala 
i  o získání podpory na  výstavbu dětského hřiště 
od Nadace ČEZ ve výši 498 884 Kč. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
výsledek výběrového řízení na akci Herní plocha 
pro dětské hřiště MŠ Malšice vítěznou firmu 4soft 
s.r.o. s nejnižší nabídkovou cenou 1 037 333 Kč 
bez DPH. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 6/17Z/2024 bylo schváleno. 

7/  Výběrové řízení na akci Herní prvky pro dětské 
hřiště MŠ Malšice se uskutečnilo na úřadě městyse 
Malšice dne 27.11.2024. Osloveny byly tyto firmy: 
SAPEKOR s.r.o., BONITA Group Servise s.r.o., LUNA 
PROGRESS s.r.o., ALESTRA s.r.o., Hřiště MATY s.r.o. 
Vlastní nabídku zaslali tito uchazeči: BONITA Group 
Servise s.r.o. s  nabídkovou cenou 366  638,25  Kč 
a firma LUNA PROGRESS s.r.o. s nabídkovou cenou 
536  778  Kč. Rozdíl nabídkových cen je daný 
použitými materiály. Firma Bonita Group Servise 
s.r.o. zaslala v  nabídce Smlouvu o  dílo na  svém 
vlastním tiskopise. Komise se  shodla vyzvat firmu 
Bonita Group Servise s.r.o., aby zaslala Smlouvu 
o  dílo, která jí byla zaslaná ve  výzvě k  podání 
nabídky. Firma tak obratem učinila a  komise tedy 
vybrala jako vítěze výběrového řízení firmu Bonita 
G ro u p S e r v i s e s . r. o . s  n a b í d ko u v e  výš i 
366 638,25 Kč. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
výsledek výběrového řízení na  akci Herní prvky 
pro dětské hřiště MŠ Malšice vítěznou firmu 
Bonita Group Service s.r.o. s nejnižší nabídkovou 
cenou 366 638,25 Kč. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 7/17Z/2024 bylo schváleno. 

8/ Po přepočítání nákladů na  údržbu hřbitovů 
z  výdajů předešlého roku 2023 předložila starostka 
ke  schválení kalkulaci, kde je upravena cena 
za  služby spojené s  provozem hřbitovního místa. 
Nájem zůstává stejný, ten je stanovený zákonem. 
Výše ceny za  služby byla stanovena s  ohledem 
na  růst provozních nákladů spojených s  údržbou 
hřbitova (administrativa, odvoz odpadu, letní a zimní 
údržba). Přepočet nákladů na  m2  se  zvýšil 
z původních 55 Kč na 58 Kč. Celková cena tedy, pro 
nově uzavírané smlouvy, za užívání hrobového místa 
(nájem a  služby) se  zvýší u  urnového místa 
z  původních 300  Kč na 310  Kč, u  jednohrobů z 
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1030  Kč na 1075  Kč, u  dvouhrobů z  původních 
2240 Kč na 2330 Kč a u hrobky z 4750 kč na 4940 Kč. 
Smlouvy se uzavírají na 5 let. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
navýšení ceny za  nájem urnového místa ve  výši 
310  Kč na  pět let, hrobové místo jednohrobu 
1075 Kč na pět let, u dvouhrobu 2330 Kč na pět 
let a u hrobky 4940 Kč na pět let. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 8/17Z/2024 bylo schváleno. 

9/ Firma PasProRea PD s.r.o. zpracovala Pasport 
místních komunikací městyse Malšice. V  pasportu 
místních komunikací jsou navrženy komunikace 
do příslušných tříd, tím dochází k souladu fyzického 
stavu se stavem právním a k odstranění pochybností, 
zda v uvedených katastrálních územích jde o místní 
nebo účelovou komunikaci. Samostatnou přílohou 
pasportu je i Plán zimní údržby místních komunikací 
městyse Malšice, kterou musí schválit zastupitelstvo. 
S plánem zimní údržby budou následně seznámeny 
firmy, které ji zajišťují. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
Pasport místních komunikací městyse Malšice 
a Plán zimní údržby místních komunikací městyse 
Malšice. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 9/17Z/2024 bylo schváleno. 

10/ V  tomto bodě jednání byli zastupitelé 
seznámeni se  Zápisem z  kontroly finančního výbor, 
který se uskutečnil dne 30.10.2024 na úřadě městyse 
Malšice a  zabýval se  Návrhem rozpočtu městyse 
Malšice na rok 2025. 

11/ V  tomto bodě jednání byli zastupitelé 
seznámeni se Zápisem z kontroly kontrolního výboru, 
který proběhl dne 13.11.2024 na  úřadě městyse 
Malšice. Zabýval se kontrolou plnění usnesení. 

12/ V  tomto bodě jednání nebyla předložena 
žádná smlouva ke  schválení. Podle informací firmy 
EG.D  je na  sepisování smluv o  zřízení věcných 
břemen momentálně stop stav. 

13/ Různé 
a) Starostka informovala zastupitele o  tom, že 

paní Zdeňka Housková ukončila činnost kronikářky, 
což už delší dobu avizovala. Proto starostka už delší 
dobu hledala vhodného schopného člověka. Z těch, 
které vytipovala, a  nebylo jich málo, nikdo nechtěl 
kronikáře dělat. Motivací nebyly ani peníze. Protože 
obec kronikáře mít musí, oslovila pana Aloise 
Sassmanna, kterého přesvědčila, aby to alespoň 
zkusil. Podstatné je schválení odměny, protože jako 
zastupiteli mu musí být schválena odměna 

zastupitelstvem. Navrhla v  podstatě podobnou 
odměnu jakou měla ke konci psaní paní kronikářka, 
1  500Kč měsíčně a  to od 1.12.2024. Dále navrhla 
jednorázovou odměnu 10  000Kč, která bude 
proplacena ve  dvou částkách 5  000Kč v  prosinci 
2024 a 5 000Kč v lednu 2025. Protože pan Sassmann 
musí dodělat ještě letos rok 2023, který chybí v tom 
smyslu, že nejsou posbíraná všechna data. Protože 
se  kronika píše rok pozadu, musí sehnat sám 
všechna data, a  již nyní by měl mít připravená data 
roku 2024. Po  proškolení zaměstnankyně úřadu 
doplní rok 2022, který také není dokončen, ale 
většina dat je pohromadě. Stejně tak jsme poskytli 
proškolení panu Sassmannovi. V  souladu s  ust. §  2 
odst. 1) zákona č. 132/2006 Sb. bude kronika 
městyse Malšice i nadále vedena pomocí PC. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
nového kronikáře městyse Malšice pana Aloise 
Sassmanna, měsíční odměna kronikáře bude od 
1.12.2024 činit 1.500Kč měsíčně. Doplatek 
za  dopsání kroniky roku 2023 je 10.000Kč. 
Polovina částky bude uhrazena v  prosinci roku 
2024 a druhá v lednu 2025. 
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Sassmann A.) 
Usnesení č. 10/17Z/2024 bylo schváleno. 

b ) V  t o m t o b o dě p ře d l ož i l a s t a ro s t ka 
aktualizovaný Plán investic na  rok 2025 zpracovaný 
od  firmy Čevak. Plán představuje plánované 
i n v e s t i c e mě s t y s e d o  v o d o h o s p o d á ř s k é 
infrastruktury, obnovy vodovodů a  kanalizací a  to 
v úrovni ročního a střednědobého výhledu. 

c) Starostka předložila zastupitelům soupis 
drobného majetku, který městys nakoupil pro 
základní školu. Jedná se  vybavení nové přístavby 
MŠ , výdejny ŠJ a  další drobný majetek pořízení 
během roku 2024. Tento majetek je výhodné svěřit 
ZŠ k hospodaření. Majetek užívají a mohou ho tedy 
efektivněji spravovat a  inventarizovat. Jedná 
se o majetek v celkové výši 1 233 266,14 Kč. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
převod výše uvedeného drobného majetku 
k  hospodaření Základní a  Mateřské škole, 
Malšice. 
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 11/17Z/2024 bylo schváleno. 

d) V tomto bodě předložila starostka ke schválení 
Dodatek č. 1 + Změnové listy č.1 ke Smlouvě o dílo 
na  Vodohospodářské sítě pro halu na  garážování 
hasičské techniky. Vzniklé vícepráce souvisejí 
s  nevyhovujícím technickým stavem kanalizační 
šachty, původní šachta bude odstraněna a  bude 
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provedena nová prefa šachta. Pro odvodnění je 
n u t n o d o p l n i t n o v o u u l ičn í v p u s ť . Kvů l i 
nevyhovujícímu technickému stavu vodovodního 
šoupěte bude nahrazen novým a  dojde k  úpravě 
trasy vodovodu tak, aby nekolidovala s  kanalizací. 
Méněpráce jsou způsobeny zejména tím, že nebylo 
nutno provádět částečnou přeložku vodovodu, 
protože původní vodovod byl proveden v celé délce 
DN 110. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
D o d a t e k č . 1 k e  S m l o u v ě o  d í l o 
na Vodohospodářské sítě pro halu na garážování 
hasičské techniky. Cena za  dílo se  snižuje o 
104  291,34  Kč bez DPH na  celkovou cenu 
1 599 954,76 Kč včetně DPH. 
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Janoušek J.) 
Usnesení č. 12/17Z/2024 bylo schváleno. 

14/ V  tomto bodě p ředlož i l a s ta ros tka 
rozpočtové opatření č. 15  schválené ve  své 
pravomoci. 

Zastupitelstvo městyse Malš ice bere 
na vědomí 15. rozpočtové opatření roku 2024.  

15/ Diskuse 
Starostka informovala o  získání dotace od  SFDI 

na chodník i v ulici Lomská. Uvedla, že zvolila jinou 
firmu, protože firma měla informace, že nám 
u hodnocení Lomské ulice chybí asi čtyři body, které 
dokázala získat. Získali jsme cca 3.312.000  Kč 
(dotace je 95%). Z asi 150 žádostí bylo podpořeno 7 
v  J ihočeském kra j i a  Malš i ce mez i n imi . 
Nedosáhneme počtem bodů pouze na  chodník 
v  ulici Lužnická, i  tak je to velký úspěch, ze  třech 
žádostí jsme uspěli u SFDI se dvěma. Dále starostka 
informovala, že ke 31.1.2025 odstupuje Mgr. Kristina 
Zůbková, na  vlastní žádost, z  funkce ředitelky ZŠ 
a MŠ Malšice. 

Pan Pavel Kašpar informoval, že probíhá výměna 
svítidel veřejného osvětlení v  celé obci. Někteří 
občané připomínkují, že nová světla nesvítí tolik, jak 
byli zvyklí u  starých svítidel. Informoval se  tedy 
u technického dozoru stavby pan Pavla Strnada, ten 
mu odpověděl, že nová světla mají kryty ze  stran 
i  ze  shora a  svítí bodově dolů, i  když asi opravdu 
méně, ale podle normy. Nicméně ještě v  lednu 
proběhne měření svítivosti. 

Pan Petr Novák se do diskuse přihlásil s  tím, že 
se na něj obrátil pan Zdeněk Boháč se  stížností, že 
nebyla opravena komunikace před jeho domem. 
Na to starostka odpověděla, že zmíněný pozemek je 
ve  vlastnictví pana Boháče a ukázala na  snímku, že 
není ani zařazen do  pasportu komunikací, tudíž 

na  něm obec nesmí dělat žádné opravy. Lze to 
pouze v  případě, kdyby pozemek byl v  pasportu 
komunikací. 

Pan Ladislav Křivánek upozornil na množství psích 
výkalů na  hřbitově. Chtěl by požádat občany, aby 
dodržovali zákaz vstupu psů a  své psi na  hřbitov 
nevodili. 

16/ Závěr 
Na závěr starostka poděkovala všem přítomným 

za  účast a  v 17,55  hodin zasedání zastupitelstva 
ukončila. 
Zapsala: Lada Kupková 
Starostka: Miloslava Šebková, MBA 

Ověřovatelé: Milan Miňha, DiS 

                        Ing. Martin Novák
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Vernisáž výstavy 
František Peterka 
v Galerii Františka 
Peterky 

Ve středu 8.  ledna 2025  se  za  účasti 80 
návštěvníků konala vernisáž výstavy výtvarníka 
Františka Peterky, který prožil největší část svého 
života v  Čenkově (žil 1920-2007) a  je pochován 
v  Malšicích. Vernisáž hudebně doprovodily Eva 
Kubínová (klavír) a  Marcela Menhartová (příčná 
flétna), učitelky hudby v  ZUŠ Sezimovo Ústí. Sešlo 
se  i poměrně hodně výtvarníků: akad. malíř Teodor 
Buzu, Valentin Horba, Pavel Klíma, Miroslav Petřík 
(předseda Spolku sběratelů exlibris) a fotograf Pavel 
Talich. Takováto účast   svědčila o  nesmírné 
oblíbenosti Peterkova díla, které si i  přes nepřízeň 
počasí přítomní nechtěli nechat ujít. A někteří přijeli 
opravdu zdaleka!  

Bohaté návštěvnosti jistě pomohlo i  avízo akce 
Českým rozhlasem České Budějovice. Po  přivítání 
všech přítomných galeristou Aloisem Sassmannem 
byla požádána o úvodní slovo k vernisáži Mgr. Lenka 
Zajícová, kurátorka výtvarných sbírek Husitského 
muzea v Táboře. Přítomné krátce pozdravil i Miroslav 
Petřík, předseda SSPE, který zavzpomínal, že to byl 
právě František Peterka, který mu vytvořil první 
exlibris.  

Velmi krásný projev pak pronesl akad. malíř 
Teodor Buzu , k te rý p ř ipomenul , že když 
se  nastěhoval do  Tábora, měl to štěstí, že v  něm 
tehdy zažil „zlatou éru“ tří vynikajících výtvarníků: 
Lamače, Valtera a Peterky. Řekl, že je vděčný osudu, 
že Peterku mohl navštěvovat i  v  ateliéru. Poté 
zhodnotil osobnost a  dílo F. Peterky: „Pro mne 
osobně, když se  řekne František Peterka, tak kromě 
různých vzpomínek na zajímavé věci, co jsme prožili, 
tak pro mne se  to rovná slovu ČISTOTA. Čistý 
umělecký projev, čistá linka, čistá kompozice, čistý 
ryzí charakter – a  to všechno dohromady dělá čistý 

p ro f e s i o n a l i s m u s . Ta ko v é k v a l i t y n a j d e t e 
u málokterého výtvarníka. U něho jsem viděl pokoru 
a  trpělivost. Člověk z  vesnice, která pomalu tehdy 
nebyla ani na mapě, vytvářel a rozdával kolem sebe 
ohromnou energii. A lidé ho měli rádi!“ 

Příležitost k  vyjádření dostala i  Sofinka, 9letá 
pravnučka Františka Peterky. U  ní se  uzavírá 
a  zároveň znovu otevírá kruh času, protože chodí 
na výtvarnou výchovu k Teodoru Buzu v ZUŠ Tábor. 
Ta řekla, že se jí líbí od pradědečka všechny věci a že 
si hrála s  dřevěným koníčkem, který vyrobil 
a  vymaloval ještě pro její maminku Barboru. 
Galerista jí popřál, aby až vyroste pokračovala 
v  záslužném díle babičky Evy, to je, aby opatrovala 
a vystavovala díla pradědy Františka.  

Všem přítomným pak za  účast poděkovala 
umělcova dcera, pí Eva Hrušková, z  jejíchž sbírek 
se  výstava koná. Přítomné aktéry vernisáže 
pozdravila a  dárky odměnila starostka městyse 
Malšice, pí Miloslava Šebková MBA. Vernisáž byla 
zakončena srdečnými rozhovory přítomných při 
velmi dobrém a  hojném pohoštění, které zajistil 
městys Malšice a jeho pracovnice.  

Výstava díla akad. malíře Františka Peterky potrvá 
do poloviny března. A stojí za zhlédnutí. 

Mgr. Alois Sassmann, 
malšický galerista a kronikář  
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Rozsvícení vánočního stromu 
a mikulášská nadílka 

Poslední listopadovou sobotu se  v  Maršově 
poprvé nasvítil vánoční strom. V  hudebním 
doprovodu Fandy Duška jsme si u  něj zazpívali 
vánoční koledy a zahájili tak adventní čas. 

Poté už se  pozornost přesunula na  příchod 
Mikuláše, čertů a  andělů. Na dětech bylo vidět velké 
o č e k á v á n í , 
n a p ě t í 
a  n ě k t e r ý m 
s  př íchodem 
čertů ukápla 
i  n ě j a k á t a 
s l z i č k a . 
Po  přednesu 
b á s n i č k y 
M i k u l á š o v i 
a  o b d r ž e n í 
b a l í č k u 
s  dobrotami však všechny obavy byly ty tam 
a  obzvláště po  odchodu čertů děti rychle na  své 
starosti zapomněly. 

Chtěl bych poděkovat všem, kteří si našli čas 
zastavit se mezi svými známými a sousedy (a  že letos 
hospoda praskala ve švech). 

Zvláštní dík pak patří Městysu Malšice a  SDH 
Maršov za  jejich finanční podporu, bez které bychom 
takové akce jen těžko zvládli. 

Těším se  s  vámi zase za  rok na  shledanou a přeji 
všem mnoho štěstí a zdraví do nového roku. 

Jan Pánek

Turnaj ve Všechlapech 
Poslední prosincový pátek se  ve všechlapské 

hasičárně konal již třetí ročník turnaje O  pohár 
malého starosty ve stolním tenisu. Letos se turnaje 
zúčastnilo 8  hráčů a  hasičárna byla plná malých 

i  velkých fanoušků. 
Velkou radost nám 
u d ě l a l a ú č a s t 
přespolních hráčů 
z Malšic a Třebelic. 
Z v l á š t n í 
poděkování patří 
Jiř ímu Dušákovi 
za  přípravu celé 

akce. Sportovní klání bylo příjemné zpestření 
povánočního času a budeme se těšit na pokračování 
tradice i v roce 2025. 

Pavel Hejný

Malšický novoroční 
ohňostroj 2025 

Uskutečnil se  díky všem, kteří s  ohňostrojem 
pomáhali. Velké poděkování patří paní starostce 
a  zastupitelům za  finanční příspěvek, Tělovýchovné 
jednotě za  poskytnutí tradičního místa pro odpal 
ohňostroje, Malšickým hasičům za  zajištění při 
ohňostroji a  všem, kteří spolupracovali na  přípravě 
a  organizaci. V  neposlední řadě také všem, kteří již 
tradičně vydrželi do  pozdních nočních hodin při 
úklidu po  ohňostroji a  pokračovali následující den, 
kdy pomohl také městys. A  protože se  tentokrát 
příprava ohňostroje zkomplikovala, tak o  to víc si 
člověk váží lidí, kteří sami nabídli pomoc a projevili 
velkou ochotu, navíc bez jakýchkoliv finančních 
nároků. Zvláštní poděkování proto patří Marice 
Švecové, Michalovi Dubovi, Radce a  Ladislavovi 
Křivánkovým. Jen díky vám všem a  vaší skvělé, 
bezvadné práci a  ochotě bylo možné Malšický 
novoroční ohňostroj zrealizovat. 

Roman Walzer 

MIKULÁŠKÁ NADÍLKA / OHŇOSTROJ / TURNAJ / PLÁN AKCÍ

Plán akcí na rok 2025 
7.1.   Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
4.2.   Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
8.3.    MDŽ – Bohouš a Jarka, 17 hod. restaurace  
             U Michala 
březen Zájezd – bude upřesněno 
1.4.   Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
6.5.    Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
květen Zájezd - upřesněno 
3.6.    Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
červen Zájezd - bude upřesněno 
1.7.    Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
26.7. Anenská zábava, 17 hod., rest. U Michala,  

hudba  z Milevska 
5.8.   Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
2.9.     Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
září     Zájezd - bude upřesněno 
27.9.  Václavské posezení, 17 hod., restaurace  
            U Michala 
7.10.    Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
4.11.   Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
2.12.   Harmoniky 17 hod., restaurace U Michala 
29.12. Ukončení roku,17 hod.,restaurace U Michala 
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Střípky z kronik – 67. část 

Z dějin nejstarších domů 
a rodin v Čenkově  

Číslo popisné 10 „U Zdeňků“  
Do roku 1805 měl dům staré číslo popisné 13.  

Roku 1715 uvedeno: „Grunt Zdenikovský (sic!), nyní 
Pavel Zdeněk“. Náležel k  malšickému záduší. Vázla 
na něm 1 zádušní kráva u chrámu Paně v Malšicích, 
z níž odevzdával hospodář každoročně malšickému 
záduší 4 krejcary 4 grešle.    

Do panského důchodu byl držitel gruntu povinen 
odevzdávat každoročně o  svatém Jiří 1 zlatý 19 
krejcarů, o  svatém Havlu totéž. Ročně odevzdával 
na zámek v Želči 7 strychů a 2 věrtele ovsa. Desátek 
malšickému faráři činil 3 věrtele 2 ½ čtvrti žita, stejně 
tolik ovsa. Stavení se vším příslušenstvím, polnostmi, 
lukami a  zahradami bylo oceněno na 80 kop 
míšeňských grošů.  

Po zesnulém Pavlovi Zdenkovi starším zůstali 
dědicové (děti): Eva provdaná Matě j íčková 
v Čenkově, Kateřina v Hodonicích, Voršila u Kalouska 
v  podruží v  Malšicích, Judita provdaná Pešková 
v Bečicích. Dcera Anna provdaná Zýková v Čenkově 
byla již zemřelá, a  tak její podíl 4 kopy 20  grošů 
náležel jejím dětem. Držiteli gruntu Pavlu Zdenkovi 
mladšímu patřilo „za  vyzdvižení stavení“ 54 kop 
20 grošů. Roku 1720 držitel vše zaplatil, a  tak písař 
uvedl: „Sedí v zaplaceným“.  

Zápis na grunt Matoušovi Boháčovi z  roku 1721: 
„Poněvadž Pán Bůh Všemohoucí Pavla Zdenka 
z počtu živých jest k sobě do věčnosti povolati ráčil, 
a  po  něm zůstala vdova – k  držení gruntu 
se  dostatečnou nevynachází – a  též poslední vůle 
Pavla Zdenka byla, aby týž živnost z  rukou jeho 
nejstarší dcery Rozíny /: pokud by ji Pán Bůh 
manželem k hospodářství schopným obdařiti ráčil:/ 
nevycházela (tj. aby ji dostala dcera Rozína – pozn. 
aut.). Z  té příčiny ona pojmouce sobě za  manžela 
Matouše Boháče, člověka takového, který zastání 
toho hospodářství schopný jest, se  jemu spolu 
s  manželkou jeho tento grunt ve 100 kopách 
(připočtena cena hospodářského nářadí – pozn. aut.) 
připisuje.“ Po  Pavlovi Zdenkovi ml. zůstala vdova 
Dorota, dcera Rozína, manželka držitele gruntu, 
dcera Marjana, u  níž je připsáno, že se  vdala 
za  Skřivánka (tj. později Křivánka – pozn. aut.) 
v  Maršově, Alžběta později vdaná za  Doudu 
v Třebelicích, Judita, Lidmila a Dorota, později vdaná 

za  Bejlovce. Hospodář 20  let dobře splácel podíly, 
a  tak písař roku 1741 zapsal do gruntovnice: „A  tak 
sedí v zaplaceným“.  

Zápis na  grunt Pavlovi Boháčovi, sepsaný roku 
1769 na Želči, sděluje, že po smrti Matouše Boháče 
byl grunt připsán jeho nejmladšímu synovi z prvního 
manželství (první manželka totiž byla „dědičná“), 
Pavlovi Boháči v  ceně 80 kop grošů míšeňských. 
Panský písař a  spoluředitel panství Josef Čížkovský 
uvedl, že Matouš Boháč byl dobrým hospodářem, 
staral se  o  své svobodně bratry a  sestry. Roku 
1789  měl Pavel Boháč vše vyplaceno. Roku 
1809  byla uzavřena postupní smlouva mezi otcem 
Pavlem Boháčem a  jeho synem Janem Boháčem. 
Statek byl synovi „puštěn“ v ceně 450 zlatých a měl 
již nové čp. 10. Gruntovnice uvádí, že „protože 
odstupující otec dalšímu synu Václavovi Boháči 
v Třebelicích vystavěl chalupu“, byla Janovi Boháčovi 
snížena částka podílu pro bratra Václava na 50 
z l a t ý c h . Ta k é J a n o v a s e s t r a , p r o v d a n á 
za  Zápivovarského do  Obory, již neměla nárok 
na velký podíl. A  to samé sestra Mariana, provdaná 
za Bártu v Čenkově, protože z  rodného gruntu byla 
již „hojně vybitá “ (= vyplacená). Kronika Čenkova 
uvádí: „Zdeněk (tj. správně Boháč – pozn. aut.) býval 
rychtářem. Odešel na  jiné panství, vrchnost dodala 
z Plané nad Lužnicí Hašpla – rod zde byl až do roku 
1912. Křestní matrika malšické fary od  roku 1807 
uvádí na statku manžele Jana Boháče, syna sedláka 
a  jeho ženu Annu, dceru Tomáše Zápivovarského 
z  Obory. Poslední dítě, dcera Barbora, se  tomuto 

„Čenkov kdysi“ akad. malíř František Peterka, rok 
1950 (Poskytla pí Eva Hrušková)
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páru na  čp. 10 narodilo v  prosince 1817. Od  roku 
1818 je na  tomto statku uváděn jako sedlák Martin 
Hašpl s  manželkou Annou, dcerou Matě je 
Koutenského, sedláka z  Čenkova a  Kateřiny rozené 
Mládkové ze Skrýchova.   

Sčítací arch z  roku 1880 zde zaznamenal jako 
vlastníka Jana Hašpla (narozeného roku 1848 
v  Čenkově) s  manželkou Josefou (narozena roku 
1850 v  Oboře) se  čtyřmi dětmi. Na  statku žil 
i  výměnkář Martin Hašpl (narozen roku 1812 
Čenkov). Jan a Josefa Hašplovi jsou zde uváděni jako 
majitelé domu ještě ve sčítání lidu roku 1910. Sčítání 
lidu z  roku 1921 jako majitele domu uvádí již 
Antonína Polívku (narozen roku 1879 v  Olešné 
na Písecku) s manželkou Josefou rozenou Hašplovou 
(narozenou roku 1884 v Čenkově).   

Číslo popisné 11 „U Zadáka“  
Novější stavení, nejstarší gruntovnice z  roku 

1715 ho neuvádí. Jméno „po střeše“ mělo dle svého 
umístění jako nejzadnější chalupa. Roku 1880 v ní žil 
pouze majitel Jan Janovský (narozen 1824 Lom) 
s  manželkou Barborou (narozenou roku 1849 
v Malšicích). Před 100 lety, roku 1925, byla majitelkou 
chalupy Barbora Hašplová.  

Číslo popisné 12 „U Šafářů“  
Novější stavení, nejstarší gruntovnice z  roku 

1715 ho neuvádí. Roku 1880 zde byly tři byty, v nichž 
žili: 

1.  byt) František Hák (narozen 1840 Čenkov), 
nádeník ve  střídavém zaměstnání. Manželka: Anna 
(narozena 1840 Čenkov), vedla domácnost. Děti: 
Anna (1867 Čenkov), chůva v Čenkově čp. 13; Marie 
(1869 Čenkov); František (1873 Čenkov); Václav 
(1876 Čenkov); Josefa (1879 Čenkov). Rodina 
se  starala o  dva nalezence: Jana Seidla (narozen 
1874 Vídeň, vídeňský nalezenec) a  Františka Hájka 
(narozen 1879 Praha, pražský nalezenec).  

2. byt) Jan Čásenský (1824 Čenkov), obecní hajný, 
lesní hospodářství. Manželka: Marie (1841 
Dobřejice), lesní hospodářství. Děti: Jan (1866 
Čenkov), učedník v  krejčovské živnosti; Josef (1876 
Čenkov). Rodina se  starala o  vídeňského nalezence 
Josefa Židličku (narozen 1877 Vídeň).  

3. byt) Barbora Bártová (narozena 1807 Bečice), 
vdova, „stálou almužnou živa od obce“. Její syn Josef 
(1844 Čenkov), svobodný, nádeník ve  střídavém 
zaměstnání. Celkem žilo v  tomto čísle popisném 
16 lidí. 

Pokračování příště 
Mgr. Alois Sassmann

POŘAD KOŘENY  
Fenoménem se ve své době stal genealogický 

pořad Kořeny, Mgr.Aloise Sassmanna, který začal 
v roce 2005 vysílat Český rozhlas České 
Budějovice. Unikátní cyklus z historie jihočeských 
rodin a rodů nabízí znovu k poslechu u příležitosti 
80. výročí stanice. První díl bude o vzniku jmen. 

Každý čtvrtek v 18:35 hod. 
K poslechu zde: 
https://budejovice.rozhlas.cz/lide-puvodne-nosili-
jenom-jedno-jmeno-vubec-nejstarsi-jsou-zrejme-
p o j m e n o v a n i - 9 3 8 4 9 0 5 ?
fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2XqIhuzi4tJg9-
xqZaE2dtrqHaFWnP0SvCQOJoyZhYYCdEQuz1it52
MXw_aem_NApqSxCfRKK44agbMSLi3g#player=on

     KDYSI KLUCI : 
hrajeme každý druhý pátek v měsíci  

"U Michala"  
vždy v 19:30 hodin 

   14.2.     14.3.   11.4.,   9.5.   13.6.   11.7.    8.8.      
          12.9.    10.10.    14.11.   12.12.
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Půlrok v naší mateřince 
Dny utíkají jeden za druhým a najednou  je tu 

zimní čas. Pojďte se  se mnou vrátit zpátky 
a poohlédnout se za děním v naší mateřské škole. 

Září bylo ve  znamení adaptace, zvykání si 
na školku a na sebe navzájem. Ti nejmenší poznávali 
prostředí školky a  jejich hlavní úkol byl zvládnout 
odloučení od  rodičů, ale ti starší už vyrazili 
za  společnými zážitky. Krásné dny jsme trávili co 
nejvíce venku. Díky paní Magdě Navrátilové jsme 
se mohli vypravit na výlet do statku zemědělské školy 
v Měšicích.  

Také nás čekala společná akce s rodiči „Uspávání 
broučků“. Počasí bylo parádní a naši „broučci“ si spí 
v krásných domečcích.  

Ve školce si rádi čteme knížky a využíváme k tomu 
i  tituly z malšické knihovny. A  tak jsme se domluvili 
s knihovnicí paní Danou Křížovskou a připravili jsme 
pro děti aktivity přímo v  knihovně a  galerii. 
Pohádkové příběhy jsme přenesli i  na  výlet při 
hledání pokladu rytíře Rolanda v Husitském muzeu 
v  Táboře. Během podzimu za  námi přijelo několik 
divadel a  vtáhlo děti do  světa fantazie a  hudby. 
A pohádka nás provází každý den. Ať už čtená nebo 
hraná samotnými dětmi. 

Naše povídání o  lese a přírodě přišel oživit pan 
Vondruška se  svými dravci a pan Pech, který zavítal 
do  Heřmánkové třídy a  přinesl nejen trofeje,ale 
i krásné lidské povídání. Děti vnímaly podzim všemi 
smysly a  podzimně zbarvenou přírodu přenášely 
i do svých  aktivit. 

Pro svatomartinský průvod jsme si vyrobili 
lucerničky a naše děti z Kopretinové třídy si pro vás 
na závěr průvodu připravili tématické vystoupení. 

V závěru listopadu si Pomněnková třída připravila 
další setkání nejmladší generace s tou nejstarší. Děti 
mají tyto setkání moc rády a  těší se  na ně. Rádi 
bychom touto cestou chtěli oslovit každého, kdo by 
měl chuť se s námi setkávat a obohatit náš školkový 
život, a  současně i  ten svůj. Akce jsou pro všechny, 
nejen pro prarodiče školkových dětí. Na další setkání 
se můžete těšit 23.1.2025. 

Vánoční setkání v  některých třídách provoněla 
vůně včelího vosku a  medu. Děkujeme paní 
Punčochářové, že si na nás udělala čas a přišla nám 
zpestřit naše tvoření s dětmi. 

Prosinec byl plný vánočních akcí, na  kterých 
vystupovaly děti v doprovodu  paní učitelky Marcely 
Trskové. Jedním velkým zážitkem byla návštěva 
kostela, kde mohly děti nasát vánoční atmosféru, 
kterou ještě podtrhl zpěv naší paní učitelky Lucie 

Maříkové. Také nám dělá radost potěšit naše 
nejstarší malšické „sousedy“ při obchůzce obcí. 
Zazvoníme, zazpíváme a  podarujeme ručně 
vyrobeným dárečkem. Odměnou je pro nás radost 
ve  vašich očích. Věříme, že má smysl propojovat 
generace. 

To jsou jen střípky našich zážitků. Každý týden 
objevujeme něco nového, těšíme se  z  narozenin 
našich kamarádů, hrajeme si a zdokonalujeme se ve 
svých schopnostech a znalostech. 

Přeji Vám všem hlavně hodně zdraví v  novém 
roce. Najděte si čas na nadechnutí a hledejte radost 
v maličkostech. Určitě objevíte usměvavé tváře, které 
vás zahřejí v nadcházejícím zimním období. 

A  kdyby náhodou ne, přijďte k  nám. Rádi vás 
potěšíme. 

Bc.Alena Šimáková 
zástupkyně ředitelky školy 
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ŠKOLNÍ OKÉNKOVÁNOČNÍ TRH

Vánoční trh  
Dlouholetou tradicí v Malšicích se stalo pořádání Vánočních trhů. Tyto trhy již 18tým rokem pořádají 

členové KPŠ za podpory Městyse Malšice. 
Opět jste měli možnost se potkat v  čase první adventní neděle, poklábosit se  sousedy, nakoupit výzdobu, 

navštívit stánek s výrobky dětí a rodičů ze Základní a Mateřské školy nebo stánek s paličkovanými ozdobami.  
Také jste měli možnost se občerstvit sladkými i slanými dobrotami, kterými přispěli někteří rodiče a členky KPŠ. 

Počasí nám přálo, zima nebyla, přesto přišel vhod čaj, svařák nebo punč. Teplé nápoje členky KPŠ podávaly 
zdarma za podpory Městyse Malšice. Možnost dalšího občerstvení byla u stánku Romana Tajrycha, který poprvé 
nabízel kapří hranolky nebo medy vlastní výroby. 

Hezkou podívanou připravil i další host – Honza Deyl (kovář a podkovář)  jeho podkovička pro štěstí potěšila 
nejednoho z nás. 

Celou atmosféru podtrhlo zpívání skupiny JEN TAK, malšických a bečických žen a dětí z mateřské školy nebo 
taneční vystoupení dětí ze základky. 

V 16,50 popřála paní starostka krásné a spokojené vánoční svátky a v 17 hodin se rozsvítil vánoční stromeček 
náš všech – stromeček před Jednotou. Oči malých dětí se rozzářily a my se mohli spokojeně rozejít domů.  

Pro členky KPŠ práce ale určitě nekončila rozsvícením stromku. Jako již tradičně jsme část výtěžku věnovali 
charitativnímu účelu. Tentokrát jsme nakoupili hračky, dobroty a  jiné maličkosti do Nemocnice Tábor, dětskému 
oddělení. Dar jsme poskytli ve výši Kč 20 000,--. Finálnímu předání dárků dětem hospitalizovaným na dětském 
oddělení Nemocnice Tábor předchází spousta práce všech zúčastněných. „Někdo“ nakoupí materiál na výrobu 
dekorací, „někdo“ uspořádá dílnu s  rodiči, „někdo“ upeče, „někdo“ uvaří, „někdo“ prodá, „někdo“ za  část 
utržených finančních prostředků nakoupí dárky, „někdo“ předá, „někdo“ secvičí písničky, „někdo“ ve volném čase 
přijde připravit stany a zas je pomůže složit, „někdo“ přispěje na občerstvení. A konečný výsledek? Radost v srdci 
každého, kdo přispěl svým kouskem do celé skládačky.  

Děkujeme vám všem, kdo se za slovíčkem „někdo“ našel. 

Za KPŠ Iveta Brunová 
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VSTUPNÉ 200 KČ
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Malšický zpravodaj, 
periodický tisk územně samosprávního celku vydává 6x za rok v nákladu 750 ks 
Městys Malšice, 131, CZ-39175, IČO 00252522, MK ČR E 10478. 
Kontakt: malsice@malsice.eu, 381 277 488, www.malsice.eu 

Realizace: funprint.eu

Výlety "Nejen pro seniory" 
V návaznosti na výlety "Nejen pro seniory" vás  zveme na první výlet roku 2025. Navštívíme firmu Koh-i-

noor, kde se seznámíme s příběhem Josefa Hardtmutha, jeho vynálezy  a  rozkvětem rodinné firmy. Budeme si 
moci prohlédnout stovku historických i současných exponátů a dokumentů. Dále budeme pokračovat do Týna 
nad Vltavou, kde nás bude čekat oběd a ve 13.30 hod. navštívíme slíbený a opakovaný Temelín. 

Zájezd se uskuteční ve středu 26. 3. 2025 a odjíždět budeme v 8.00 hod. z autobusové zastávky z Malšic. 
Návrat je plánovaný kolem 16.00 hod. 

Cena zájezdu včetně oběda a  vstupů je 350,- Kč. Přihlásit se  můžete u  paní Marie Caisové na  mobil 
776 114 405 nebo u paní Slávky Kadlecové na mobil 721 226 585.
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